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نگاه روزدريچه

نماینده ولی فقیه در خوزستان :
رهبری به دنبال نهادینه کردن فرهنگ

 مطالبه گری در بین مردم است
اولویت  اگرچه  گفت:  خوزستان  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
نخست درحال حاضر تامین آب شرب مردم است اما مسئولان 

باید چاره ای برای تامین آب نخیلات کشاورزان بیندیشند.
حجت الاسلام سید محمدنبی موسوی فرد در حاشیه دیدار با 
جمعی از مردم و مسئولان برای پیگیری مشکلات استان در 
مسجد رضوان اهواز  در جمع خبرنگاران بیان کرد: مقام معظم 
رهبری به دنبال نهادینه کردن فرهنگ مطالبه گری در مردم 
است تا شهروندان مطالبات خود را به صورت پیاپی از مسئولان 
درخواست کنند، در استان خوزستان شاهد این نوع مطالبه گری 
هستیم.وی افزود: روز گذشته بازدیدی از نقاط مختلف خوزستان 
همچون شهرستان شادگان، منطقه حصیرآباد و فدک داشتیم 
که مردم این مناطق مشکلاتی در حوزه آب،  فاضلاب، راه 
و شهرداری داشتند.امام جمعه اهواز گفت: در روستای گیداری 
از توابع شهرستان شادگان برخی کشاورزان به وسیله انشعابات 
غیرمجار از آب شرب برای آبیاری نخیلات استفاده می کنند که 
مسئولان با تامین آب برای نخیلات باید این مشکل را حل 
کنند.حدود چهار و نیم میلیون اصله درخت بارور و غیربارور  در 
استان خوزستان وجود دارد که بیشتر آن درحاشیه رودخانه های 
بهمنشیر، اروند رود، شادگان، دشت آزادگان، اهواز و بهبهان 
متمرکز هستند بخش مهمی از نخیلات استان بر اثر آتش 
بازی نیروهای بعثی عراق و بخش دیگری نیز بر اثر شوری آب 
خشک و از بین رفته اند.سالانه حدود۱۹۰ هزار تن خرما ، خارک 

و رطب در خوزستان برداشت می شود.

به همت متخصصان داخلی ؛
ایمیل ایرانی پیاده سازی شد

متخصصان یکی از شرکت های دانش بنیان ایمیل  بومی را برای 
ارتقای امنیت داده های سازمانی پیاده سازی کردند.

سلمان افشار کرمانی، رئیس هیات مدیره این شرکت دانش 
بنیان، با اشاره به پیاده سازی نرم افزار "ایمیل چاپار" به عنوانی 
یکی از محصولات دانش بنیان این شرکت، افزود: پیش از تولید 
»چاپار« ۹۵ درصد بازار این حوزه در اختیار ۴ محصول خارجی 
قرار داشت، اما اکنون با گذشت ۴ سال از ورود آن به بازار موفق 
شدیم ۳۰درصد بازار را از محصولات خارجی گرفته و جایگزین 
آنها شویم.افشار کرمانی گفت: نسخه جدید این محصول مبتنی 
بر رایانش ابری است،  شاخص دیگر آن امنیت بالا است، به 
دلیل اینکه داده های رسمی با ایمیل جا به جا می شود، موضوع 
امنیت را در بخش تحقیق و توسعه به صورت پررنگ در نظر 

گرفتیم تا از این نظر اطمینان خاطر به مشتریان داده شود.
وی دانشگاه ها و نهادهای دولتی را از کاربران این ایمیل بومی 
دانست و ادامه داد: دانشگاه ها حدود ۳ تا ۵ میلیارد تومان در 
سال خرید در این حوزه انجام می دهند. در حال حاضر نزدیک 
به ۳۰ دانشگاه و ۳۰ نهاد دولتی در حال استفاده از این محصول 
هستند. همچنین ۱۰ مجموعه خصوصی نیز این محصول را 
ثبت  انواع فرم های  یادآورشد:  خریداری کرده اند.مجری طرح 
نام با ساختارهای قابل سفارشی سازی، فرم های بازگردانی کلمه 
عبور با متدهای استاندارد و امن، ورود دو مرحله ای با توکن 
یا پیامک، امکان ایجاد صفحات مختلف دسترسی با دامنه های 
سرویس دهنده با آدرس و ظاهر گرافیکی مختلف در یک سرور، 
ایجاد ساختار ماژولار و گسترده سازی سرورها حسب  امکان 
وظایف مختلف و امکان ارسال ایمیل گروهی با رعایت ساختار 
این  از  از اطلاعات در کل سرویس دهنده برخی  یک نسخه 

قابلیت های این محصول است.

سخنگوی دانشگاه آزاد :
سال تحصیلی از ۱۵ شهریور آغاز می شود

این  تحصیلی  سال  آغاز  از  اسلامی  آزاد  دانشگاه  سخنگوی 
دانشگاه از ۱۵ شهریور ماه خبر داد.احمد حیدری اظهار کرد: 
نیمسال اول سال تحصیلی ۱۴۰۰-۱۳۹۹ دانشگاه آزاد اسلامی 
از ۱۵ شهریورماه آغاز می شود.حیدری خاطرنشان کرد: اطلاعات 
تکمیلی در خصوص نحوه و زمان بندی ثبت نام، انتخاب واحد، 
امتحانات و…  حذف و اضافه، برگزاری کلاس ها، برگزاری 
متعاقباً اعلام می شود.سخنگوی دانشگاه آزاد همچنین با بیان 
اینکه ثبت نام ترم تابستانی دانشگاه آزاد اسلامی از ۲۸ تیرماه 
آغاز و تا دوم مردادماه ادامه دارد، اظهار داشت: شروع کلاس ها از 

چهارم تا ۳۰ مردادماه به مدت ۴ هفته خواهد بود.

برای عدم  پرداخت حقوق های معوق ؛
کارگران شهرداری کوت عبدا… 

جلوی استانداری تجمع کردند
حدود ۳۰ نفر از کارگران فضای سبز شهرداری کوت عبدا... با 
معوقات  پرداخت  خواستار  خوزستان  استانداری  مقابل  حضور 
شدند.یکی از کارگران فضای سبز شهرداری کوت عبدا... گفت: 
امسال کارگران فضای سبز  پیمانکار حقوق سه ماه نخست 

شهرداری کوت عبدا... را پرداخت نکرده  است.
وی ادامه داد: ازسویی دیگر پیمانکار از شهریورماه سال گذشته 
تاکنون حدود ۲میلیون تا سه میلیون ریال از حقوق هرماه ما کسر 

کرده است و حق شب کاری ها نیز پرداخت نمی شود.
خواهان  اقتصادی  سخت  شرایط  این  در  داد:  ادامه  حسونی 
نیازهای  از  بخشی  بتوانیم  تا  هستیم  خود  مطالبات  پرداخت 

خانواده را تامین کنیم.

با بروز رسانی سامانه استعلام ؛
ارزش سهام عدالت 

از ۱۳ میلیون تومان گذشت
سامانه استعلام لحظه ای ارزش سهام عدالت به روز شد و ارزش 
سهام عدالت با ارزش اولیه ۵۳۲ هزار تومانی به حدود ۱۳ میلیون 

و ۷۸۹ هزار تومان رسیده است.
سپرده گذاری  عدالت،  سهام  آزادسازی  دستور  صدور  پی  در 
مرکزی اوراق بهادار و تسویه وجوه با راه اندازی سامانه استعلام و 
آزادسازی سهام عدالت اقدام به ارائه جزئیات دارایی واقعی سهام 
عدالت مشمولان به تفکیک شرکت های بورسی و ارائه تعداد و 

ارزش هر سهم آنها کرد.
این سامانه به روزرسانی شده و مشمولان می توانند با مراجعه به 
این سامانه از آخرین ارزش سهام عدالت خود که بر اساس قیمت 

های پایانی روز گذشته تهیه شده است آگاهی یابند.

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی اهواز :
استفاده همگانی از ماسک باید

 در دستور کار مسئولین قرار بگیرد
با  اهواز گفت:  پزشکی جندی شاپور  علوم  دانشگاه  سرپرست 
توجه به استمرار وضعیتهای قرمز و نارنجی در برخی شهرهای 
استان، حدود ۸۰ درصد تختهای عادی در بیمارستانهای معین 
استان اشغال شده اند.فرهاد ابول نژادیان سرپرست دانشگاه علوم 
پزشکی جندی شاپور اهواز در جمع خبرنگاران در خصوص آخرین 
به استمرار  با توجه  وضعیت کرونا در خوزستان اظهار داشت: 
وضعیتهای قرمز و نارنجی در برخی شهرهای استان، حدود ۸۰ 
درصد تختهای عادی در بیمارستانهای معین استان اشغال شده 
اند.وی در ادامه بر لزوم همگرایی بین بخشی تاکید کرد و افزود: 
امید است بتوان با همراهی همگانی و کمک های بین بخشی 
این بحران را کنترل و پشت سر بگذاریم.سرپرست دانشگاه علوم 
پزشکی جندی شاپور اهواز از فرمانداران خواست با نظارت بر 
و  نیز سایر بخشهای خصوصی  و  دولتی  مراکز  فعالیت  نحوه 
بازارها، جهت قطع زنجیره انتقال کرونا ویروس تلاش نمایند.وی 
اظهار داشت: نظارت بر رعایت پروتکل های صحیح بهداشتی 
و الزام به تقویت پویش استفاده همگانی از ماسک باید بعنوان 

مهمترین اقدامات در دستور کار مسئولین باشد.

نماینده دادستان :
مدیرعامل هفت تپه به دادگاه فشار می آورد!

به  ارزی  اتهامات ۲۱ متهم کلان  به  دهمین جلسه رسیدگی 
ریاست قاضی مسعودی مقام برگزار شد.

در ابتدای جلسه قاضی مسعودی مقام ضمن تفهیم مواد ۱۹۳ و 
۱۹۴ قانون آیین دادرسی کیفری از وکیل متهم میرزایی خواست 
در جایگاه قرار گیرد و اظهارات خود را بیان کند.وکیل متهم 
میرزایی بعد از قرار گرفتن در جایگاه گفت: نسبت دادن اتهام 
را  خود  اقدامات  موکل  نیست.  قبول  مورد  اینجانب  موکل  به 
در چارچوب قانون انجام داده است. موکل اینجانب از اقدامات 
ارزی و ریالی اطلاعی نداشته است و با این ظن که همه چیز بر 
اساس قانون بوده اقدام کرده است. موکل من هیچ قصد و نیتی 
برای عمل مجرمانه نداشته است.در ادامه جلسه دادگاه نماینده 
دادستان گفت: متهم میرزایی می گوید من هیچ سهم و نقشی در 
صرافی پالاب نداشته ام؛ اما این موارد با امضای او بوده است. وی 
می گوید بنده به عنوان یک شخص غیر مطلع بوده ام، درحالیکه 
میرزایی سال ها در بانک مرکزی بوده است.در ادامه جلسه دادگاه، 
قاضی خطاب به متهم اسدبیگی گفت: آزادی شما برای پرداخت 
حقوق کارکنان است و حقوق کارکنان باید پرداخت شود.نماینده 
دادستان هم گفت: در چند جلسه برای پرداخت حقوق با متهم 
اسدبیگی به صورت خصوصی صحبت کردم. ده میلیون یوآن او 
در توقیف است و این ارز ناشی از خرید و فروش ارز است. او به 

دادسرا فشار می آورد.
قاضی خطاب به اسدبیگی گفت: خود فروش ارز هم که جزو 
جرایم محسوب می شود.نماینده دادستان خطاب به اسدبیگی 
گفت: شما منابع دیگری هم دارید و از آن می توانید حقوق را 
پرداخت کنید. تا شما را احضار می کنیم حقوق کارکنان را دو ماه 
عقب می اندازید. از وقتی که در اردیبهشت ماه دادگاه تشکیل 
شده است پرداخت حقوق را عقب انداخته اید و این کار را برای 
فشار به دادگاه انجام می دهید. این ده میلیون یوآن اسنادش وجود 
دارد و این پول ماحصل خرید و فروش ارز است. برای دادسرا 
امکان دادن مجوز برای این پول وجود ندارد، شما از منابعی که 
دارید پول را پرداخت کنید.قاضی خطاب به متهم اسدبیگی گفت: 

از منابع دیگر پول کارکنان را پرداخت کنید.

هیات مدیره سازمان بورس :
کارمزد معاملات بورس کاهش یافت

هزینه های  کاهش  منظور  به  بورس  سازمان  مدیره  هیات 
سرمایه گذاری، تشویق سرمایه گذاری در بازار سرمایه و حمایت 
از حقوق و منافع سرمایه گذاران کارمزد معاملات را ۲۰ درصد 
کاهش  منظور  به  بورس  سازمان  مدیره  داد.هیأت  کاهش 
هزینه های سرمایه گذاری، تشویق سرمایه گذاری در بازار سرمایه 
و حمایت از حقوق و منافع سرمایه گذاران کارمزد معاملات را 
۲۰ درصد کاهش داد.علی صحرایی مدیرعامل بورس تهران در 
نامه ای به رئیس اداره نظارت با ناشران بورسی به جزئیات مصوبه 
اخیر هیأت مدیره سازمان بورس که از تاریخ اول مردادماه به اجرا 
درخواهد آمد اشاره کرده است که متن کامل نامه به این شرح 

است: جناب آقای روشن قلب
رئیس محترم اداره نظارت با ناشران بورسی

با سلام و احترام؛
افشای  اجرایی  دستورالعمل  ماده ۱۳  مفاد  رعایت  راستای  در 
اوراق  و  بورس  سازمان  نزد  شده  ثبت  شرکت های  اطلاعات 
بهادار و با توجه به نامه شماره ۱۲۲/۶۶۳۸۰ مورخ ۱۳۹۹.۰۴.۰۷ 
مدیریت نظارت بر بورس های سازمان بورس و اوراق بهادار، به 
استحضار می رساند بر اساس بند یکم مصوبه ششصد و پنجاه و 
دومین صورتجلسه هیئت مدیره سازمان بورس و اوراق بهادار 
مقرر گردید به منظور کاهش هزینه های سرمایه گذاری، تشویق 
منظور  به  لازم  اقدام  انجام  و  سرمایه  بازار  در  سرمایه گذاری 
اوراق بهادار،  بازار  از حقوق و منافع سرمایه گذاران در  حمایت 
تغییرات به شرح زیر در نرخ خدمات شرکت از تاریخ ۱۳۹۹.۵.۱ 

اعمال گردد.
۱- سقف نرخ کارمزد حاصل از خرید و فروش سهام و حق تقدم 
سهام شرکت های پذیرفته شده در بورس اوراق بهادار تهران به 
میزان ۲۰ درصد با رعایت حداکثر سقف ریالی مصوب در هر 
معامله کاهش می یابد. در این راستا با توجه به کاهش هزینه 
معاملات به نظر می رسد حجم معاملات و سرمایه گذاری در بازار 
سرمایه به تبع این تصمیم افزایش یافته و تأثیر قابل توجهی بر 

روند درآمدهای عملیاتی شرکت متصور نمی باشد.
درآمد کارمزد معاملات سهام و حق  از  معادل ۳۰ درصد   -۲
روزانه  صورت  به  تهران  بهادار  اوراق  بورس  در  سهام  تقدم 
توسط شرکت سپرده گذاری مرکزی کسر و به حساب صندوق 
سرمایه گذاری مشترک توسعه بازار سرمایه واریز خواهد گردید. 
واریز مبلغ مذکور به حساب این صندوق به منزله درخواست 
توجه  با  امر  این  که  می باشد  سرمایه گذاری  واحدهای  صدور 
و صندوق های  بانکی  در سپرده های  امکان سرمایه گذاری  به 
سرمایه گذاری با درآمد ثابت تا تاریخ این مصوبه، منجر به ایجاد 
طبقه جدیدی در سرمایه گذاری های شرکت خواهد شد که این 
امر با در نظر گرفتن محاسبات NAV این صندوق ها و تأثیر 
آن بر قیمت واحدهای سرمایه گذاری صندوق های مربوطه، در 
نهایت به ایجاد انتفاع برای سهامداران شرکت منجر خواهد شد.

با اشاره به وضعیت  رئیس شورای شهر خرمشهر 
و  شهرستان  این  فاضلاب  بغرنج  و  نامناسب 
مشکلات ناشی از آن برای مردم محروم این شهر 
گفت: وضعیت فاضلاب خرمشهر حتی بحرانی تر 
از اهواز است و حل این مشکل نیاز به اعتبارات 

جداگانه و پیگیری مسئولان دارد.
موسی مطوری درباره مشکل فاضلاب خرمشهر 
فاضلاب  پروژه  پیش  سال  چند  داشت:  اظهار 
خرمشهر برای بازسازی به پیمانکاران سپرده شد 
که به دلیل نبود اعتبارات این پروژه در مناطقی 
از جمله "معین"،"کوت شیخ"، "عباره" و"خیابان 
با  که  ای  گونه  به  شده  رها  کاره  نیمه  عشایر" 
حفاری های صورت گرفته هر روز در یک منطقه 

شاهد تجمع فاضلاب در سطح شهر هستیم.
مطوری جزیره ادامه داد: بازسازی زیر ساخت های 
فاضلاب خرمشهر باید در اوایل دهه ۷۰ با ساخت 
و سازهای بعد از جنگ تحمیلی و دوران سازندگی 
نظر  در  نیز  بودجه  آن  برای  و  گرفت  می  انجام 
کم  با  شرایط  آن  در  متاسفانه  که  بودند  گرفته 
کاری مسئولان روبه رو شد و تا جائیکه تا امروز 
با این مشکل مواجه است و لاینحل  شهرستان 
خرمشهر  شهر  شورای  است.رئیس  مانده  باقی 
اضافه کرد: وضعیت منطقه صد دستگاه خرمشهر 
بسیار بحرانی تر از دیگر مناطق است و فاضلاب 
از چاه های سرویس بهداشتی و حمام های مردم 
طغیان می کند و هر چند روز یکبار باید فاضلاب 

خانه ها با خودروهای مکنده تخلیه شوند.
زیر  بازسازی  خرمشهر:  شهر  شورای  رئیس 
ساخت های فاضلاب خرمشهر باید در اوایل دهه 
۷۰ با ساخت و سازهای بعد از جنگ تحمیلی و 
دوران سازندگی انجام می گرفت و برای آن بودجه 
نیز در نظر گرفته بودند که متاسفانه در آن شرایط 
جائیکه  تا  و  رو شد  روبه  کاری مسئولان  با کم 

این مشکل مواجه است و  با  امروز شهرستان  تا 
لاینحل باقی مانده است.

که  می کنند  اعلام  مدام  پیمانکاران  گفت:  وی 
می خواهند پروژه های فاضلاب خرمشهر را واگذار 
را هم  کنند چرا که حتی پول دستمزد کارگران 
نمی توانند پرداخت کنند. زمانی که این پروژه ها 
آغاز به کار کردند دلار ۴۵۰۰ تومان بود و الان به 
۲۰ هزارتومان افزایش یافته است و ادامه کار برای 

شان تقریبا غیر ممکن است.
تازگی  به  افزود:  خرمشهر  شهر  شورای  رئیس 
برای  وعده هایی  و  آمد  خرمشهر  به  استاندار 
بهبودی شرایط فاضلاب این شهرستان داد ولی 
برای  است.  نشده  عملی  تاکنون  ها  وعده  این  
حل مشکل فاضلاب خرمشهر و آبادان که حال 
و روز بحرانی تری به نسبت اهواز دارند باید بودجه 

جداگانه و مستقل اختصاص یابد.
در  گذشته  سال  داد:  ادامه  جزیره  مطوری 
منطقه"معین ۲۵ "خرمشهر برای تخلیه فاضلاب 
پمپ نصب شد که مستقیما آب تخلیه و به سمت 

بیابان هدایت شود ولی این اقدام به لحاظ زیست 
محیطی مشکل ایجا می کرد. به همین دلیل از 
این کار جلوگیری شد.وی ادامه داد: مشکل اصلی 
ناکارآمد  مسئولان  وجود  خرمشهر  شهرستان 
است چرا که این افراد کاملا غیر مرتبط با حوزه 
باید  مردم  و  شوند  می  منصوب  شان  مسئولیتی 

چوب این ندانم کاری ها را بخورند.
اروند  آزاد  کنار کاخ مجلل منطقه  در  وی گفت: 
منطقه  محرومی به نام کوی کارمندان وجود دارد 
که با هر بارندگی منطقه چنان گل آلود می شود 
که هیج خودرویی نمی تواند از آنجا عبور و مرور 
کند و چندی پیش یک زن باردار نیمه های شب 
برای عبور از گل و لای صدها متر توسط پشت 

پدرش حمل شد.
کشور  مسئولان  خرمشهر:  شهر  شورای  رئیس 
بد نیست وقتی به خوزستان می آیند از فرودگاه 
مستقیم به فرمانداری نروند و بعد از اتمام جلسات 
دوباره مستقیم به فرودگاه برگردند. ای کاش به 
داخل شهر بیایند و مشکلات مردم را از نزدیک 

ببینند.مطوری جزیره گفت: خانواده این زن با من 
برای  فکری  که  بودند  مند  گله  و  گرفته  تماس 
آسفالت کوچه و خیابان های شان بشود و زمانی 
اروند  آزاد  منطقه  مسئولان  با  مشورت  برای  که 
تماس گرفتم با خونسردی کامل در جواب گفتند 
حالا مگر چه اتفاقی افتاده است که انقدر شلوغ 
می کنید.وی بیان کرد: منطقه آزاد اروند تمامی 
درآمدش از طریق شهردای از جمله کمرگ بندر 
پالایشگاه  مرزی،  پایانه  گاز،  نفت،  شلمچه،  و 
به  متاسفانه  ولی  است  صنعتی  شهرک  و  فولاد 
مردمی که دارای این همه نعمت خدادادی هستند 
کوچکترین رسیدگی و خدمات دهی نمی شود. این 
همه جلسات متعدد در دفاتر منطقه آزاد از سوی 
مسئولان برگزار می شود ولی تاکنون حتی یکبار به 
عنوان رئیس شورای این شهرستان دعوت نشده ام 
تا در مورد مشکلات جدی مردم خرمشهر صحبت 
بخش  در  خرمشهر  شهر  شورای  کنم.رئیس 
دیگری از صحبت های خود گفت: در تاسیسات 
دریایی خرمشهر کارگران بومی زیادی مشغول به 
کار بودند که در این شرایط سخت اقتصادی تعداد 
زیادی از آنها بیکار شدند و این مشکل فقط به 

دلیل بی تدبیری مسئولان بوجود آمد.
وی در پایان گفت: مسئولان کشوری بد نیست 
مستقیم  فرودگاه  از  آیند  می  خوزستان  به  وقتی 
به فرمانداری نروند و بعد از اتمام جلسات دوباره 
بلافاصله به فرودگاه برنگردند. ای کاش به داخل 
شهر بیایند و مشکلات مردم منطقه را از نزدیک 
ببینند. مردم مظلومی که هر بار با رای دادن به 
شرایط  بار  این  شاید  که  می دهند  امید  خودشان 
بهتری رقم بخورد غافل از اینکه وقتی منتخبان 
دولتی و مردم منصوب می شوند دیگر حتی وقتی 
برای دیدار با این مردم و حوصله ای برای حل 

مشکلات شان ندارند.

عضو کمیته کشوری بیماری های عفونی گفت: خطر کرونا برای 
از بزرگسالان نیست و تصور مصونیت کودکان از  کودکان کمتر 

این ویروس اشتباه است.
مینو محرز افزود: در ابتدای شیوع کرونا با توجه به گزارش هایی 
که از چین آمده بود، تصور می شد میزان ابتلا به کرونا در بین 
کودکان کم است اما بعد مشخص شد که این تصور درست نیست 
و میزان ابتلا به کودکان کم نیست و در مواردی کودکان با علایم 
شدید به بیماری کووید۱۹ مبتلا می شوند و حتی در مواردی فوت 
در  کودکان  بین  در  کرونا  شیوع  میزان  داد:  ادامه  وی  کنند.  می 
ماههای گذشته بیشتر نشده اما میزان موارد شناسایی بیشتر شده، 
به عنوان مثال بخش کرونا بیمارستان کودکان مفید همیشه تعداد 

قابل توجهی کودک بدحال مبتلا به کووید۱۹ دارد.
عضو کمیته علمی ستاد ملی مبارزه با کرونا گفت: در مجموع ابتلا 

به بیماری کووید۱۹ در کودکان نسبت به بزرگسالان کمتر است 
بیماری مبتلا  این  به  بزرگسالان  توانند مثل  نیز می  اما کودکان 
نیز  بیماری در کودکان  این  ریوی و سایر علایم  شوند و علایم 
مشاهده می شود البته همزمان با کرونا شاهد ابتلای کودکان به 
که علایم  مناطق کشور هستیم  برخی  در  کاوازاکی هم  بیماری 
ریوی شبیه کرونا دارد.محرز افزود: در مجموع میزان بروز بیماری 
کووید۱۹ و ابتلا به کرونا در کشور و دنیا تغییر چندانی نکرده اما 
علایم  به  بیشتر  گذشته  در  است.  شده  بهتر  تشخیص  در  دقت 
ریوی، تنفسی و تب برای تشخیص این بیماری توجه می شد اما 
اخیرا علایم گوارشی و مغزی و از جمله سکته نیز به عنوان علایم 
مهم ابتلا به کرونا مورد توجه قرار می گیرد و بعد از تست مشخص 
می شود که افرادی که این علایم را داشتند به کرونا مبتلا هستند، 
ضمن اینکه میزان تست نیز نسبت به ماههای گذشته بیشتر شده 

تولید  درباره  کرونا  با  مبارزه  ملی  ستاد  علمی  کمیته  است. عضو 
واکسن کرونا گفت: تلاش های زیادی در دنیا برای تولید واکسن 
کووید۱۹ در جریان است و گر چه تولید این واکسن دور از انتظار 
نیست و امیدواری ها برای تولید واکسن کرونا زیاد است اما هنوز 

تا رسیدن به این واکسن بیش از یکسال زمان لازم است.
بیماری  درمان  برای  اختصاصی  داروی  داد: هنوز هیچ  ادامه  وی 
کووید۱۹ در دنیا وجود ندارد، داروهای زیادی در حال کارآزمایی 
بالینی هستند از جمله در اروپا یک تحقیق بزرگ کارآزمایی بالینی 
نیز  دیگر  بزرگ  تحقیق  است. یک  انجام  حال  در  نفر  هزار   ۵ با 
حال  در  جهانی  بهداشت  سازمان  توسط  داروها  اثربخشی  درباره 
انجام است که حدود ۱۴۰۰ نمونه بیمار نیز از ایران در این تحقیق 
برای  کننده  درمان  داروی  هیچ  قاطع  طور  به  هنوز  اما  هستند 

کووید۱۹ در دنیا معرفی نشده است.

از حذف  عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس می گوید پس 
ارز دولتی از پروسه واردات تایر، قیمت این کالا در بازار افزایش 
با هدف کسب سود و پر کردن جیب خود،  بنابراین برخی  یافت 
لاستیک ها را احتکار کرده و از عرضه آن به بازار خودداری کردند.

علی اکبر کریمی عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس با انتقاد 
پروسه  از  دولتی  ارز  حذف  از  پس  گفت:  تایر،  قیمت  افزایش  از 
واردات تایر، قیمت این کالا در بازار افزایش یافت بنابراین برخی 
با هدف کسب سود و پر کردن جیب خود، لاستیک ها را احتکار 
کرده و از عرضه آن به بازار خودداری کردند، این وضعیت موجب 
و  معدن  صنعت،  وزارت  دست  از  تایر  قیمت  کنترل  فرمان  شد 

تجارت خارج شود.
انتقاد از حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی از پروسه واردات تایر و مواد   *

اولیه تولید لاستیک
نماینده مردم اراک، کمیجان و خنداب در مجلس شورای اسلامی 
تایر و مواد  از پروسه واردات  ارز ۴۲۰۰ تومانی  از حذف  انتقاد  با 
ارز  به شرایط کنونی، حذف  توجه  با  افزود:  تولید لاستیک،  اولیه 
دولتی از واردات لاستیک تصمیم عاقلانه ای نیست، زیرا مردم با 
مشکلات اقتصادی بسیاری دست و پنجه نرم می کنند، اخذ این 
گونه تصمیمات می تواند موجب افزایش هزینه ی حمل و نقل و در 
نتیجه گرانی کالاها شود.* گرانی کرایه ها در پی حذف ارز ۴۲۰۰ 

تومانی از واردات لاستیکوی اظهار کرد: اگرچه با توجه به شرایط 
کنونی نباید ارز دولتی از واردات تایر حذف می شد اما اگر دولت 
موضوع،  کردن  رسانه ای  از  پیش  باید  بود،  تصمیم  این  به  ناچار 
تمهیدات ویژه ای برای جلوگیری از احتکار و سوءاستفاده متخلفان 
مانند تامین تایر با قیمت های مناسب، کنترل هزینه های حمل و 

نقل و کرایه و...در نظر می گرفت.
ارز  حذف  آیا  دید  باید  مجلس  معادن  و  صنایع  کمیسیون  عضو 
دولتی از وادرات تایر در شرایط کنونی ضرورت دارد؟ ادامه داد: اگر 
پاسخ مثبت است، باید پیش از اجرایی کردن آن زیرساخت های 

لازم فراهم می شد.

را تجربه ای  تلگرام  فیلتر  نماینده مردم تهران در مجلس، تجربه 
اعمال  دنبال  به  یازدهم  مجلس  کرد:  تصریح  و  خواند  ناموفق 

فیلترینگ در فضای مجازی نیست.
روح اله ایزدخواه با بیان اینکه مجلس یازدهم به دنبال فیلترینگ و 
محدودسازی فضای مجازی نیست و این موضوع را اولویت امروز 
داخلی  زیرساخت های  که  زمانی  تا  کرد:  اظهار  نمی  داند،  کشور 
ظرفیت کافی را برای حضور کاربران نداشته باشد، بستن صرف 

فضای مجازی خطایی استراتژیک است.
نماینده مردم تهران، ری، شمیرانات، اسلامشهر و پردیس مجلس 
خمینی)ره(  امام  حضرت  از  سخنی  به  استناد  با  اسلامی  شورای 
درباره بحث تعطیلی سینماها در اوایل انقلاب، گفت: همانطور که 
امام فرمودند ما با سینما مخالف نیستیم بلکه با فحشا مخالفیم و 

به هیچ  نگاه سلبی  که  بدانیم  باید  نیز  امروز  نشد؛  تعطیل  سینما 
عنوان جواب نخواهد داد.

وی تصریح کرد: از جانب دیگر مسئله فیلترینگ و محدودسازی ها 
در فضای مجازی به هیچ عنوان اولویت کشور و مجلس نیست و 

نمایندگان به مسائل اصلی جامعه می پردازند.
ملی  شبکه  ایجاد  زمینه  در  دولت  البته  شد:  یادآور  ایزدخواه 
اطلاعات، توسعه زیرساخت  های داخلی و تقویت شرکت ها و پیان 
مجلس  حتما  زمینه  این  در  و  کرده  کاری  کم  داخلی  رسان های 

مطالبه جدی از دولت خواهد داشت.
عضو مجمع نمایندگان استان تهران در مجلس با بیان اینکه به 
مسائل  از  معضلی  تلگرام  و  توئیتر  ایسنتاگرام،  فیلترینگ  صرف 
فعلی،  راهکار  تنها  نخواهد شد، عنوان کرد:  اجتماعی کشور حل 

برای  اینکه  و  است  داخلی  زیرساخت های  و  ظرفیت  ها  تقویت 
تا  شد  قائل  امتیازاتی  داخلی  اپلیکیشن های  در  کاربران  عضویت 

مردم به جای شبکه های خارجی، جذب شبکه  های داخلی شوند.

رئیس اتحادیه گوشت گوسفندی گفت: در حال حاضر قیمت هر 
کیلو گوسفند زنده در بازار تهران ۴۰ هزار تومان است که اگر وارد 
بازار عراق شود به ۹۰ هزار تومان می رسد. این عامل باعث شده 
تا شاهد خروج غیرمجاز دام زنده از شهرهای اشنویه و پیرانشهر به 

بازار سلیمانیه عراق باشیم.
بازار گوشت گوسفندی  علی اصغر ملکی در مورد آخرین وضعیت 
گفت: در هفته گذشته شاهد افزایش چهار هزار تومانی در گوشت 
گوسفندی بودیم که دلیل آ ن کمبود دام زنده بود. با توجه به اینکه 
ما در اوایل هفته قرارداریم تقاضا برای گوشت افزایش یافته و این 

باعث افزایش قیمت شده است.
وی ادامه داد: درحال حاضر قیمت هر کیلو گوشت گوسفندی ۸۸ 
با  که  میشود  عرضه  فروشنده  به  تومان  هزار   ۹۰ تا  تومان  هزار 
احتساب ۱۰ درصد سود فروشنده با قیمت تقریبا ۹۸ هزار تومان به 

دست مصرف کننده می رسد. همچنین افزایش قیمت مرغ باعث 
افزایش تقاضا در قیمت گوشت شده است که امیدواریم از امروز 

بازار آرام تر شود.
رئیس اتحادیه گوشت گوسفندی متذکر شد: خوشبختانه در فصلی 

هستیم که شرایط تغذیه برای دام ها و عرضه آن مناسب است اما با 
توجه به اطلاعاتی که به دست آورده ایم شاهد افزایش قاچاق دام 
از مرزهای غربی به بازار عراق هستیم. در حال حاضر قیمت هر 
کیلو گوسفند زنده در بازار تهران ۴۰ هزار تومان است که اگر وارد 
بازار عراق شود به ۹۰ هزار تومان می رسد. این عامل باعث شده 
تا شاهد خروج غیرمجاز دام زنده از شهرهای اشنویه و پیرانشهر به 

بازار سلیمانیه عراق باشیم.
وجود  بازار  دو  در  تومانی  هزار   ۵۰ اختلاف  وقتی  افزود:  ملکی 
داشته باشد طبیعی است که دامدار با پذیرش ریسک آن اقدام به 
فروش در بازار عراق می کند. همچنین دامدار هزینه حمل، مراجعه 
دامپزشکی و هزینه های بین را هی را نمی پردازد. این باعث ایجاد 
کمبود در بازار می شود که نباید این گونه باشد و باید مراجع قانونی 

این موضوع را پیگیری کنند.

رئیس  شورای شهر خرمشهر :

منطقهآزاداروندکوچکترینخدماتیبهمردمنمیدهد

عضو کمیته کشوری بیماری های عفونی :

مصونیت کودکان در مقابل کرونا اشتباه است

عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس :

وزارت صمت کنترلی بر قیمت تاير ندارد

نماینده مردم تهران :

بستن فضای مجازی خطايی استراتژيک است

رئیس اتحادیه گوشت گوسفندی :

اختلاف قیمت باعث قاچاق گوسفندان به عراق شده است


